

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

TIMING, RESULTS SERVICE &
DISTANCE MEASUREMENT BY



Auriol DONGMO (POR)

1st 19.72 SB

The competition went very, very well. I thank God for that. Until my third attempt I had some technical difficulties and was tense. I told myself that I really have to achieve something and improve otherwise I would not be able to continue with the final eight. I needed some courage and believe in myself and it worked. I think we shot putters did not get enough attention today. I believe that one could or should give it more value and appreciation. Today a lot of my friends were in the stadium, I heard them cheer for me and this gave me a lot of motivation. The secret of my success is for sure God, my faith in God. I do not think that I am invincible at the moment, my strength is simply my faith.

09.06.2023 20:10

Kevin MAYER (FRA)

Vainqueur - 2699 pts

Le 110 m haies a été très prometteur, les deux autres épreuves plus frustrantes. Mais il faut savoir que j'ai repris l'entraînement à 100 % seulement la semaine dernière. Enchaîner trois épreuves en 30 minutes, c'était peu court. Au 110 m haies, je m'échauffe seulement 10 minutes. Mais je fais quand même 13 sec 70. Franchement, je ne comprends pas. A l'arrivée, j'ai ressenti une crampe aux ischios. Au poids j'étais très loin à l'échauffement, mais moins en compétition. En longueur, les réglages ont été très bons. Je n'avais pas ressenti de telles sensations depuis longtemps. Quant au dos, il va mieux.

09.06.2023 20:21

Kevin MAYER (FRA)

Shot Put Men - Winner - 2699 pts

The 110m hurdles was very promising, the other two events more frustrating. But you have to know that I resumed training at 100% only last week. Doing three events in a row in only 30 minutes was very short. In the 110m hurdles, I only warm up for 10 minutes. But I'm still doing 13 sec 70. Frankly, I don't understand. At the end, I felt a cramp in the hamstrings. For shot put, I was very far in the warm-up, but less in competition. In long jump, the settings were very good. I had not felt such sensations for a long time. As for my back, it is better.

09.06.2023 20:21

Internet Service: paris.diamondleague.com

Page 1 of 12

printed at FRI 9 JUN 2023 23:32

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Auriol DONGMO (POR)**Shot Put Women - 1st 19.27 SB**

The competition went very, very well. I thank God for that. Until my third attempt I had some technical difficulties and was tense. I told myself that I really have to achieve something and improve otherwise I would not be able to continue with the final eight. I needed some courage and believe in myself and it worked. I think we shot putters did not get enough attention today. I believe that one could or should give it more value and appreciation. Today a lot of my friends were in the stadium, I heard them cheer for me and this gave me a lot of motivation. The secret of my success is for sure God, my faith in God. I do not think that I am invincible at the moment, my strength is simply my faith.

09.06.2023 20:31

Auriol DONGMO (POR)**Shot Put Women - 1st 19.27 SB**

The competition went very, very well. I thank God for that. Until my third attempt I had some technical difficulties and was tense. I told myself that I really have to achieve something and improve otherwise I would not be able to continue with the final eight. I needed some courage and believe in myself and it worked. I think we shot putters did not get enough attention today. I believe that one could or should give it more value and appreciation. Today a lot of my friends were in the stadium, I heard them cheer for me and this gave me a lot of motivation. The secret of my success is for sure God, my faith in God. I do not think that I am invincible at the moment, my strength is simply my faith.

09.06.2023 20:31

Jakob INGEBRIGTSEN (NOR)**2 Miles Men - 1st 7:54.10 WBP, WL**

Right now I feel tired. Being able to make this record feels amazing. It is my first world best outdoors. The pace felt very smooth for me, coming out of the 1500m. I would say it was a good race. The public was amazing, without their help, it would have been more difficult. I was a bit surprised about the time in the end. My priority at the moment is the 1500m, the 5k is the consequence that I am a good runner, I am an endurance strength runner

09.06.2023 21:11

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Jakob INGEBRIGTSEN (NOR)**2 Miles Men - 1st 7:54.10 WBP, WL**

Je me sens très fatigué. Mais avoir été capable de battre ce record est incroyable. C'est mon premier record du monde en plein air. Le train a été parfait pour moi jusqu'au 1500 m. Je dirais que c'était une bonne course. Le public a été super, sans son soutien et son aide les choses auraient été plus difficiles. A l'arrivée, j'ai été surpris par le chrono. Ma priorité reste le 1500 m. Le 5000 m est le résultat de mes qualités de coureur, je suis devenu un coureur d'endurance.

09.06.2023 21:11

CJ ALLEN (USA)**400m Hurdles Men - 1st 47.92**

The race felt smooth. I just wanted to execute and be consistent. I am very happy. This is my first time that I win a Diamond League race. Now I am given the opportunity to run in better competitions. The last year and a half I have been working on my stride pattern. After Paris I will run in Oslo and then head to our national championships. I have had a great season so far because I believe in myself.

09.06.2023 21:15

CJ ALLEN (USA)**400m Hurdles Men - 1st 47.92**

La course a été très fluide. Je voulais réussir une course technique et régulière. Je suis très heureux. C'est ma première victoire en Ligue de Diamant. Elle va me donner l'opportunité de disputer de meilleures compétitions. Depuis un an et demi je travaille beaucoup mon rythme de foulées entre les haies. Après Paris, je vais courir à Oslo puis aux championnats des Etats-Unis. Jusqu'à présent, ma saison a été très bonne car maintenant je crois en moi.

09.06.2023 21:15

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Keely HODGKINSON (GBR)**800m Women - 1st 1:55.77 PB, NR, wL**

I am a little bit shocked that I ran so fast. Paris next year, I will definitely be back. The weather was really nice, so warm. I had heard good things about the track. With this full stadium and the great crowd, it was amazing. I am so happy. Now the aim is to stay healthy, we still have to see, I want to keep running fast. The focus is on the summer, on Budapest. What is next with such a fast time early in the season? Well, I do not know. Hopefully I will run even faster.

09.06.2023 21:30

Keely HODGKINSON (GBR)**800m Women - 1st 1:55.77 PB, NR, wL**

J'avoue être encore sous le choc d'avoir été si vite. Je veux vraiment revenir à Paris l'an prochain. La météo ce soir était parfaite, les conditions excellentes. J'avais entendu dire que la piste était rapide. Avec ce stade plein et un tel public, c'était incroyable. Je suis tellement heureuse. Maintenant l'objectif est de rester en bonne santé et continuer à aller vite. Je vais me concentrer sur l'été à venir et les Mondiaux à Budapest. Que'est ce que je peux réussir après un tel début de saison ? J'avoue que je ne sais pas. Courir encore plus vite, j'espère.

09.06.2023 21:30

Valarie ALLMAN (USA)**Discus Throw Women - 1st 69.04 MR**

I feel so good to execute what we were working on. My secret is to concentrate on the preparation and to take it one at a time. This stadium and this crowd were incredible! I feel very satisfied, I have executed a solid series. I am proud about this MR, it is an honour for me, it is really a special competition. I am excited to come back here next summer.

09.06.2023 21:34

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Valarie ALLMAN (USA)**Discus Throw Women - 1st 69.04 MR**

Ca fait vraiment très plaisir d'avoir réussi dans le concours ce que je travaille à l'entraînement. Mon secret est de me concentrer sur ma préparation, et prendre les choses les unes après les autres. Le stade et le public ont été incroyables ! Je suis satisfaite, j'ai réalisé une très bonne série. Je suis très fière d'avoir battu le record du meeting, j'en suis honorée, cette compétition est très spéciale. Je suis très impatiente de revenir à Paris l'an prochain.

09.06.2023 21:34

Faith KIPYEGON (KEN)**5000m Women - 1st WR**

No, I did not think about the WR, I do not know how I made it. I just focused on the green light and tried to stay relaxed and enjoy the race. I just did the race and wanted to see what happens, when I saw that it was a WR I was sooo surprised. It was all about giving my best. I just wanted to improve on my PB, the WR was not my plan. I just ran after Gidey, she is an amazing lady. It is amazing. I do not know what will be next, I still have to discuss it with my coach and my management. I am sooo happy, I am very emotional right now and do not know what to say. If my body is healthy, anything is possible.

09.06.2023 21:49

Faith KIPYEGON (KEN)**5000m Women - 1st WR**

Non, je n'avais pas du tout pensé au record du monde. Je ne sais même pas comment j'ai réussi à le battre. Je me suis concentrée sur la lumière verte, j'ai essayé de rester relâchée et de prendre du plaisir à courir. Quand j'ai vu que le record du monde était battu, j'en ai été très surprise. Je voulais juste donner le maximum et battre mon record personnel. Mais le record du monde n'était pas dans mes plans. J'ai suivi Gidey, c'est une très grande athlète. Je ne sais pas de quoi sera faite la suite. Je dois en parler avec mon coach et mon agent. Je suis tellement heureuse. L'émotion que je ressens est très forte. Si je ne me blesse pas, tout est possible.

09.06.2023 21:49

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Nicola OLYSLAGERS (AUS)**High Jump Women**

Tonight I have jumped 2 m for the first time in two years. So, I'm of course very happy. To be honest, I'm even a bit shocked. But at the same time, I feel that I can go higher. Now, I don't stop at 2 m anymore. How high I can go, I don't know but I feel that one day I will be able to jump 2.10 m. Not tomorrow, but one day. After Paris, I will run next week in Finland then in Czech Republic. So, three competitions 9 days. I will not travel back to Australia until October, but my husband will join me soon.

09.06.2023 21:54

Nicola OLYSLAGERS (AUS)

Ce soir, j'ai sauté 2 m pour la première fois en deux ans. Donc, je suis bien sûr très heureuse. Pour être honnête, je suis même un peu sous le choc. Mais en même temps, je sens que je peux aller plus haut. Maintenant, je ne m'arrête plus à 2 m. Jusqu'où je peux aller, je ne sais pas mais je sens qu'un jour je pourrai sauter 2,10 m. Pas demain, mais un jour. Après Paris, je vais sauter la semaine prochaine en Finlande puis en République Tchèque. Donc, trois compétitions en 9 jours. Je ne retournerai pas en Australie avant octobre, mais mon mari me rejoindra bientôt.

09.06.2023 21:54

Grant HOLLOWAY (USA)**110m Hurdles Men Final - 1st 12.98 WL**

I am absolutely satisfied, it is a new WL. It is a great time. I wanted to set the tone. Last time I ran here I got 13.22, so now it is a lot better. I really executed the whole way round and I am pleased with it. When I got closer to the finish line, I knew it would be a good time. This meeting is always great and Jean Pierre, the director is an amazing guy. Just to come back here and to continue on this level. I really look forward to what this season still has to offer. It is amazing.

09.06.2023 22:01

Grant HOLLOWAY (USA)**110m Hurdles Men Final - 1st 12.98 WL**

Je suis vraiment très satisfait. C'est une nouvelle MPM. Et un super chrono. Je voulais donner le rythme. La dernière fois que j'ai couru ici, j'avais réalisé 13 sec 22. C'est donc nettement meilleur. J'ai vraiment réussi une bonne course technique, du départ à l'arrivée. Dans les derniers mètres, je savais que j'allais claquer un super chrono. Ce meeting de Paris est toujours super et Jean-Pierre, le directeur, un super gars. Je veux vraiment voir ce que le reste de la saison peut m'apporter. C'est génial.

09.06.2023 22:01

Marileidy PAULINO (DOM)**400m Women - 1st 49.12 MR**

I am not surprised about this victory and about the time and even not about the MR. I am very well prepared. My race went really, really well. I felt great during the race. But I had kind of a bad start. Yet I was able to get back into the race in the second half and especially at the end. I had a great preparation.

09.06.2023 22:11

Marileidy PAULINO (DOM)**400m Women - 1st 49.12 MR**

Je ne suis surprise ni par ma victoire, ni par le chrono, et pas surprise non plus par le record du meeting. J'étais très bien préparée pour cette course. Ma course s'est vraiment très bien déroulée. Je me suis sentie super bien. J'ai seulement raté mon départ. Mais malgré tout j'ai été capable de me remettre dans la course dans la deuxième partie, surtout sur la fin. J'ai vraiment réussi une excellente préparation.

09.06.2023 22:11

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Noah LYLES (USA)

100m Men - 1st 9.97

9.97 - that was the time that I ran - wow! All my preparation was about the first 30m. The race was great, I set it up the way I needed it to be. It feels good to win here. I started my winning streak in Paris. I accomplished my mission here, it feels good that I am still number one. How important style and looks are for me? Well, that is me, that is my personality. The focus is on the first 30m, the start - I had to make sure that it is fast and then build on it, then it will be a fast good race. It was a fun run today, with a big crowd, they got me energized, I love that. It makes me want to come back here. Marcell? I do not know what happened to him, it is his business.

09.06.2023 22:22

Noah LYLES (USA)

100m Men - 1st 9.97

9 sec 97 - c'est le chrono que j'ai réalisé. - whaou ! Toute ma préparation a été axée sur les 30 premiers mètres. La course a été super, je l'ai réalisée de la façon dont je le souhaitais. Ça fait du bien de gagner ici. J'ai commencé ma série de victoires à Paris. J'ai accompli ma mission. C'est agréable d'être toujours le numéro 1. En quoi le style et le look ont de l'importance à mes yeux ? Et bien, c'est ainsi que je suis, c'est ma personnalité. Toute mon attention était portée sur les 30 premiers mètres, le départ. Je devais m'assurer d'être assez rapide pour ensuite construire ma course. Avec une bonne mise en action, la course allait être rapide. C'était fun de courir aujourd'hui, avec ce public. Les gens m'ont donné de l'énergie. J'aime ça. Ça me donne envie de revenir à Paris. Marcell ? Je ne sais pas du tout ce qui lui est arrivé, c'est son problème.

09.06.2023 22:22

Gabrielle THOMAS (USA)

22.05 S

Last year I tore my right hamstring two weeks before the trials, I was running really well, but then I had this injury. Today, I am delighted about the victory and the time. I had come to run in Paris before but tonight is amazing. I am so excited. It was a really strong field and everybody talked about Dina and Marie Jose. I am really happy about how the race went for me. Now I am looking forward to the trials. I am happy with this time for now and until the trials. I need to stay injury free. And I want to return here next year.

09.06.2023 22:34

Gabrielle THOMAS (USA)**200m Women - 22.05 S**

L'an passé, je me suis déchirée les ischios de la jambe droite deux semaines avant les sélections américaines, alors que je courrais vraiment bien. Ce soir, je suis enchantée par cette victoire et ce chrono. J'avais déjà couru à Paris mais cette soirée est vraiment incroyable. Je suis tellement contente. Le plateau était vraiment solide, tout le monde parlait de Dina et Marie Josée. Je suis contente de la façon dont la course s'est passée. Maintenant, je vais me préparer pour les sélections. Je dois rester en bonne santé, sans me blesser. Et je veux bien sûr revenir l'an prochain à Paris.

09.06.2023 22:34

Miltiadis TENTOGLOU (GRE)**Long Jump Men - 1st 8.13**

We did not have the best conditions, we had negative wind unfortunately. This is a competition early in the season for me. I focus on Budapest, this is my goal. I had a good start, leading with 8.02 and 8.12 but I thought that somebody would jump further than that. This is why I wanted to improve on that but it was not possible, that was not the day, with this negative wind. I am not happy about the result. But I am also not sad about it. It was like a good training for me. Everytime I jump I learn something from it. We are early in the season, the World Championships are still far away, that is my goal, so I am looking forward to Budapest.

09.06.2023 22:46

Miltiadis TENTOGLOU (GRE)**Long Jump Men - 1st 8.13**

Les conditions n'étaient pas les plus favorables, avec un vent de face pendant le concours. Cette compétition arrive tôt dans la saison pour moi. Je suis concentré sur les Mondiaux à Budapest, c'est mon objectif. J'ai bien débuté le concours, avec 8,02 m et 8,12 m. Mais je pensais que quelqu'un sauterait plus loin. C'est pourquoi je voulais aller plus loin, mais ça n'a pas été possible avec le vent contraire. Ce n'était pas le jour. Je ne suis pas très satisfait du résultat, mais pas non plus déçu. A chaque concours, j'apprends quelque chose. La saison ne fait que commencer, les Mondiaux sont encore loin. Ils sont mon objectif.

09.06.2023 22:46

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Lamecha GIRMA (ETH)**3000m Steeplechase Men**

I'm feeling so happy. Happy and very proud. I felt so fast during the race, so confident. The world record is not a surprise, I planned to beat it tonight in Paris. It's a result of a full determination. Now, I'm gonna run in Ostrava, but not in the 3000m steeple. I will run in the 1500m.

09.06.2023 22:54

Lamecha GIRMA (ETH)**3000m Steeplechase Men - WR**

Je me sens tellement heureux après cette course. Heureux et très fier. Pendant toute la course, je me suis senti très rapide. Je savais que ça allait très vite. Mais le record du monde n'est pas une surprise. Il était prévu. Il était dans mes plans. C'est le résultat d'une très grande détermination. Maintenant, ma prochaine course est à Ostrava. Mais pas sur 3 000 m steeple. Je vais m'aligner sur 1 500 m.

09.06.2023 22:58

Nina KENNEDY (AUS)**Pole Vault Women - 1st 4.77 SB**

I am over the moon. I had a rough start into the season, but today I put everything together. This is the first time that I win against Sandi Morris. I want to get the gold medal in Budapest and I really want to knock Sandi Morris and Katie Moon off the top.

09.06.2023 23:08

Nina KENNEDY (AUS)**Pole Vault Women - 1st 4.77 SB**

Je suis aux anges. J'ai eu un début de saison difficile, mais aujourd'hui les choses sont rentrées dans l'ordre. C'est ma première victoire face à Sandi Morris. Maintenant, je veux décrocher la médaille d'or à Budapest et faire tomber Sandi Morris et Katie Moon du sommet de la perche.

09.06.2023 23:08

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Emmanuel WANYONYI (KEN)**1st 1:43.27 WL, PB**

I train with Janet Jepkosgei and my training has been really good. I have a good finishing kick. This is my first year as a senior. I was focussing on the finish, my race tactics was to be with the pack until the last 150m and then to kick it. I thought I would have dropped them but they gave me a hard time, especially the Olympic champion Korir. My target was to win and I achieved this goal, I am excited and I thank God for this victory.

09.06.2023 23:11

Emmanuel WANYONYI (KEN)**1st 1:43.27 WL, PB**

Je m'entraîne avec Janet Jepkosgei et mon entraînement se passe très bien. J'ai une excellente fin de course, un gros finish. C'est ma première année chez les seniors. Ma tactique était de rester avec les autres jusqu'aux derniers 150 m, dans le peloton, puis d'accélérer fort. Je pensais que ça suffirait, mais ils m'ont donné du fil à retordre, surtout le champion olympique Korir. Mon objectif était de l'emporter. Je suis très heureux d'avoir réussi et je remercie Dieu pour cette victoire.

09.06.2023 23:11

Haruka KITAGUCHI (JPN)**Javelin Throw Women - Winner - SB**

I was very nervous before the event because my last competitions were not so good. But the stadium and the crowd pushed me and helped me. I expected a better performance, I'm sorry it didn't come. But you know, javelin is like that, some days are good, others are not. I tried my best. Of course I think about Budapest, but the World Championships is a very different competition. Last year in Eugene, I wanted to be in the top 8 and I ended up with a bronze medal. At Budapest, I expect a medal, but this time better than bronze.

09.06.2023 23:16

Flash quotes

As of FRI 9 JUN 2023

Haruka KITAGUCHI (JPN)

Javelin Throw Women - Winner - SB

J'étais assez nerveuse avant le concours car mes dernières compétitions n'ont pas été très bonnes. Mais le stade et le public m'ont poussée et aidée à aller loin. J'espérais une meilleure performance, je suis désolée de ne pas avoir réussi. Mais c'est le javelot, certains jours sont bons, les autres moins. J'ai essayé, j'ai fait de mon mieux. Bien sûr, je pense aux Mondiaux à Budapest, mais c'est une compétition complètement différente d'un meeting. L'an passé à Eugene, j'espérais être dans le top 8, j'ai terminé avec la médaille de bronze. A Budapest, je veux une médaille. Mais meilleure que le bronze.

09.06.2023 23:16